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Artur Bartkiewicz 

Przedstawiciel kancelarii Zełenskiego: Jeśli dostaniemy czołgi, 

odeprzemy Rosjan 

Ihor Żowkwa, zastępca szefa kancelarii prezydenta Ukrainy Wołodymyra Zełenskiego 

przekonuje, że Ukraina może odeprzeć rosyjską ofensywę w Donbasie. Wskazuje przy tym co 

musi się stać, aby było to możliwe. 

Представник офісу В. Зеленського: Якщо отримаємо танки, відкинемо 

росіян 
Ігор Жовква, заступник Керівника Офісу Президента України Володимира Зеленського, стверджує, що 

Україна може відбити наступ Росії на Донбасі. І. Жовква в інтерв’ю радіо BBC повідомив, що росіяни 

розпочали інтенсивний артилерійський вогонь по українських позиціях, а російські війська, як і планувалося, 

розпочали «зосереджений наступ» на сході. Він підкреслив, що «дуже важливо, щоб українські сили 

отримали важке озброєння», зокрема артилерійські системи, танки та бронетехніку. І. Жовква запевнив, 

що якщо українцям дадуть таку зброю, то вони зможуть «відбити російський наступ і перемогти на сході 

України». Соратник В. Зеленського визнав, що постачання західної зброї "покращується" і що в новій 

партії військової допомоги США вартістю 800 мільйонів доларів є "те, що дійсно потрібно Україні". 

https://www.rp.pl/konflikty-zbrojne/art36102101-przedstawiciel-kancelarii-zelenskiego-jesli-dostaniemy-czolgi-

odeprzemy-rosjan 

 
Ukraińscy żołnierze w Ługańsku 
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Żowkwa w rozmowie z radiem BBC relacjonował, że Rosjanie rozpoczęli w poniedziałek 

intensywny ostrzał artyleryjski ukraińskich pozycji, a rosyjskie wojska rozpoczęły 

"skoncentrowaną ofensywę" na wschodzie, zgodnie z planem.  

Zastępca szefa kancelarii prezydenta Ukrainy podkreślił, że jest "bardzo ważne, aby ukraińskie 

siły otrzymały ciężką broń", w tym systemy artyleryjskie, czołgi i pojazdy opancerzone.  

Czytaj więcej 
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Konflikty zbrojne  

Były brytyjski ambasador w Rosji: Nie wykluczam, że Putin użyje broni atomowej  

Sir Tony Brenton, były brytyjski ambasador w Rosji ocenił w rozmowie ze Sky News, że wojna 

na Ukrainie wchodzi obecnie w "decydującą fazę" a użycia przez Rosję broni atomowej "nie 

można całkowicie wykluczyć".  

Żowkwa zapewnił, że jeśli Ukraińcy dostaną takie uzbrojenie wówczas będą w stanie "odeprzeć 

rosyjską ofensywę i odnieść zwycięstwo na wschodzie Ukrainy".  

Współpracownik Zełenskiego przyznał przy tym, że dostawy broni z Zachodu są "coraz lepsze" 

a w najnowszej partii pomocy wojskowej z USA, wartej 800 mln dolarów jest "to czego Ukraina 

naprawdę potrzebuje".  

Jest bardzo ważne, aby ukraińskie siły otrzymały ciężką broń 

Ihor Żowkwa, zastępca szefa kancelarii prezydenta Ukrainy  

Żowkwa tłumaczył też, że Donbas - gdzie ma miejsce ofensywa wojsk rosyjskich - jest ważny z 

przyczyn symbolicznych dla Moskwy, ponieważ jest to miejsce, gdzie rozpoczęła się "rosyjska 

agresja przeciw Ukrainie" w 2014 roku.  
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